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Poskytnutí informace ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím 

 

Tazatel žádal o poskytnutí: 

 

„informací týkajících se pořádání Karlovarského kulturního léta a podzimních slavností za dobu od roku 

2020“, konkrétně zodpovězení těchto otázek: 1) Proč je KKL pořádáno firmou Infocentrum, která má působit 

v oblasti informování veřejnosti a zajišťovat propagaci města, nikoli jako organizátor kulturních akcí?; 2) 

Z jakého důvodu jsou akce KKL pořádány/objednávány firmou Infocentrum, zatímco jiné akce  firmou KV-

City, případně přímo Statutárním městem Karlovy Vary?; 3) Jaké firmy se podílely na organizaci KKL a 

hudebních akcích na podzim (tj. např. Vary Září, Podzimní slavnosti, Svatováclavské slavnosti, oslavy 

UNESCO atd.) v letech 2020-2023? Žádám o dodání všech smluv.; 4) Žádám o dodání zprávy o KKL včetně 

finančního přehledu, jejíž vypracování zadala primátorka řediteli Infocentra na jednání zastupitelstva 5. 9. 

2023 (viz. záznam od 15:15; https://live.publicstream.cz/vary/4-jednani-zastupitelstva-mesta-karlovy-vary-

dne-5-9-2023-1044) a podle jejího vyjádření mělo být na základě této zprávy vyhodnoceno, zda se koncerty 

budou konat i příští rok.; 5) Jaké bylo stanovisko komise lázeňství a cestovního ruchu k záměru pořádání 

KKL ve vnitřním lázeňském území?; 6) Žádám o dodání zprávy či studie proveditelnosti pořádání KKL v dané 

lokalitě včetně vyhodnocení možného vlivu a dopadů na zdraví obyvatel a životní prostředí.; 7) Jaké byly 

veškeré finanční náklady na realizaci Karlovarského kulturního léta? Z jakých zdrojů byly hrazeny? Žádám o 

podrobný rozpis pro každý jednotlivý rok. Jak si můžeme uváděná data ověřit?; 8) Jaké byly celkové 

výnosy/příjmy z Karlovarského kulturního léta? Žádám o podrobný rozpis podle typu (např. prodej vstupenek, 

sponzorské dary, prodej reklamy…) pro každý jednotlivý rok. Jak si můžeme uváděná data ověřit?; 9) Jaká 

byla návštěvnost jednotlivých akcí KKL – tj. kolik lidí navštívilo každou jednotlivou akci? Jakým způsobem se 

tyto údaje získávají a jak je lze ověřit?; 10) Kolik návštěvníků bylo mimokarlovarských? Jakým způsobem se 

k těmto počtům došlo?; 11) Kolik návštěvníků bylo zahraničních? Jakým způsobem se k těmto počtům 

došlo?; 12) Jaké finanční prostředky návštěvníci KKL přinesly hoteliérům? Tj. o kolik se zvedly tržby hotelům 

v K. Varech pouze díky KKL? Jakým způsobem se k těmto číslům došlo?; 13) Jaké finanční prostředky 

návštěvníci KKL přinesly ostatním podnikatelům, např. restauratérům, maloobchodníkům atd.? Jakým 

způsobem se k těmto číslům došlo?; 14) Kolik tyto akce přilákaly lázeňských hostů a na jak dlouhé pobyty? 

Jakým způsobem se k těmto číslům došlo?; 15) Podle závady např. 831/2022 na https://mmkv.cz/cs/zavady-

nedostatky tvrdíte: (…) Kteří konkrétně hoteliéři, provozovatelé stravovacích a dalších služeb aktuální 

kulturní situaci ve městě kvitují? A kteří návštěvníci města? Jakou metodikou zjišťujete názory návštěvníků 

města a jaké jsou výsledky?; 16) Kolik mladých lidí se díky těmto akcím přistěhovalo do Karlových Varů?; 

17) Jaké celkové finanční částky z KKL a podzimních slavností byly vyplaceny bývalému zastupiteli Vladimíru 

Suchanovi (přímo i nepřímo přes jiné firmy)? Např. za pořádání akcí, prodej vstupenek, zprostředkování akcí 

atd. Žádám o podrobný rozpis.; 18) Jaké celkové finanční částky získal díky KKL hotel Thermal? Žádám 

o podrobný rozpis podle typu (např. pronájem pozemku, pronájem prostor, sponzorské dary …) pro každý 

jednotlivý rok.; 19) Hlásila primátorka K. Varů při hlasování o poskytování dotací na KKL svůj střet zájmů? 
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Primátorka je na jedné straně ve vedení města (což je poskytovatel dotací, nájemce pozemků na některé 

akce) a na druhé straně člen vedení hotelu Thermal (pronajímatel pozemků) i Infocentra (tj. příjemce 

dotace).; 20) Hlásil bývalý zastupitel Vladimír Suchan např. při hlasování o poskytnutí dotací na provoz 

Infocentra nebo KV-City svůj střet zájmů? Tj. na jedné straně jako zastupitel města a na druhé straně jako 

pořadatel kulturních akcí (některé přímo pořádané městem nebo městem vlastněnými firmami), má podíl na 

prodeji vstupenek, případně jinak na kulturních akcích profituje.; 21) Hlásil současný člen správní rady 

Infocentra Martin Špalek svůj střet zájmů? Tj. na jedné straně jako člen vedení veřejné organizace a na druhé 

straně jako podnikatel v cestovním ruchu, který na činnosti Infocentra nepřímo profituje; 

 

Bylo odpovězeno:  
 

Dne 8. 3. 2024 byla na Magistrát města Karlovy Vary doručena Vaše žádost o poskytnutí informace podle 
zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů, ve které žádáte  
o poskytnutí informací týkajících se pořádání Karlovarského kulturního léta a podzimních slavností za dobu  
od roku 2020, konkrétně požadujete zodpovězení těchto otázek: 1) Proč je KKL pořádáno firmou Infocentrum, 
která má působit v oblasti informování veřejnosti a zajišťovat propagaci města, nikoli jako organizátor kulturních 
akcí?; 2) Z jakého důvodu jsou akce KKL pořádány/objednávány firmou Infocentrum, zatímco jiné akce  firmou 
KV-City, případně přímo Statutárním městem Karlovy Vary?; 3) Jaké firmy se podílely na organizaci KKL  
a hudebních akcích na podzim (tj. např. Vary Září, Podzimní slavnosti, Svatováclavské slavnosti, oslavy 
UNESCO atd.) v letech 2020-2023? Žádám o dodání všech smluv.; 4) Žádám o dodání zprávy o KKL včetně 
finančního přehledu, jejíž vypracování zadala primátorka řediteli Infocentra na jednání zastupitelstva 5. 9. 2023 
(viz. záznam od 15:15; https://live.publicstream.cz/vary/4-jednani-zastupitelstva-mesta-karlovy-vary-dne-5-9-
2023-1044) a podle jejího vyjádření mělo být na základě této zprávy vyhodnoceno, zda se koncerty budou konat 
i příští rok.; 5) Jaké bylo stanovisko komise lázeňství a cestovního ruchu k záměru pořádání KKL ve vnitřním 
lázeňském území?; 6) Žádám o dodání zprávy či studie proveditelnosti pořádání KKL v dané lokalitě včetně 
vyhodnocení možného vlivu a dopadů na zdraví obyvatel a životní prostředí.; 7) Jaké byly veškeré finanční 
náklady na realizaci Karlovarského kulturního léta? Z jakých zdrojů byly hrazeny? Žádám o podrobný rozpis pro 
každý jednotlivý rok. Jak si můžeme uváděná data ověřit?; 8) Jaké byly celkové výnosy/příjmy z Karlovarského 
kulturního léta? Žádám o podrobný rozpis podle typu (např. prodej vstupenek, sponzorské dary, prodej 
reklamy…) pro každý jednotlivý rok. Jak si můžeme uváděná data ověřit?; 9) Jaká byla návštěvnost jednotlivých 
akcí KKL – tj. kolik lidí navštívilo každou jednotlivou akci? Jakým způsobem se tyto údaje získávají a jak je lze 
ověřit?; 10) Kolik návštěvníků bylo mimokarlovarských? Jakým způsobem se k těmto počtům došlo?; 11) Kolik 
návštěvníků bylo zahraničních? Jakým způsobem se k těmto počtům došlo?; 12) Jaké finanční prostředky 
návštěvníci KKL přinesly hoteliérům? Tj. o kolik se zvedly tržby hotelům v K. Varech pouze díky KKL? Jakým 
způsobem se k těmto číslům došlo?; 13) Jaké finanční prostředky návštěvníci KKL přinesly ostatním 
podnikatelům, např. restauratérům, maloobchodníkům atd.? Jakým způsobem se k těmto číslům došlo?; 14) 
Kolik tyto akce přilákaly lázeňských hostů a na jak dlouhé pobyty? Jakým způsobem se k těmto číslům došlo?; 
15) Podle závady např. 831/2022 na https://mmkv.cz/cs/zavady-nedostatky tvrdíte: (…) Kteří konkrétně hoteliéři, 
provozovatelé stravovacích a dalších služeb aktuální kulturní situaci ve městě kvitují? A kteří návštěvníci města? 
Jakou metodikou zjišťujete názory návštěvníků města a jaké jsou výsledky?; 16) Kolik mladých lidí se díky těmto 
akcím přistěhovalo do Karlových Varů?; 17) Jaké celkové finanční částky z KKL a podzimních slavností byly 
vyplaceny bývalému zastupiteli Vladimíru Suchanovi (přímo i nepřímo přes jiné firmy)? Např. za pořádání akcí, 
prodej vstupenek, zprostředkování akcí atd. Žádám o podrobný rozpis.; 18) Jaké celkové finanční částky získal 
díky KKL hotel Thermal? Žádám o podrobný rozpis podle typu (např. pronájem pozemku, pronájem prostor, 
sponzorské dary …) pro každý jednotlivý rok.; 19) Hlásila primátorka K. Varů při hlasování o poskytování dotací 
na KKL svůj střet zájmů? Primátorka je na jedné straně ve vedení města (což je poskytovatel dotací, nájemce 
pozemků na některé akce) a na druhé straně člen vedení hotelu Thermal (pronajímatel pozemků) i Infocentra 
(tj. příjemce dotace).; 20) Hlásil bývalý zastupitel Vladimír Suchan např. při hlasování o poskytnutí dotací na 
provoz Infocentra nebo KV-City svůj střet zájmů? Tj. na jedné straně jako zastupitel města a na druhé straně 
jako pořadatel kulturních akcí (některé přímo pořádané městem nebo městem vlastněnými firmami), má podíl 
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na prodeji vstupenek, případně jinak na kulturních akcích profituje.; 21) Hlásil současný člen správní rady 
Infocentra Martin Špalek svůj střet zájmů? Tj. na jedné straně jako člen vedení veřejné organizace a na druhé 
straně jako podnikatel v cestovním ruchu, který na činnosti Infocentra nepřímo profituje. 
 
 
Řešená problematika zasahuje do gesce více odborů magistrátu města, zpracováním písemné odpovědi byl 
pověřen odbor kultury, školství a tělovýchovy. 
 
V souladu s ustanovením § 14 odst. 5 písm. d) zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, 
ve znění pozdějších předpisů, zasíláme informace k dotazům č. 3), 4), 19) a 20).   
 
K dotazu č. 3: 
„Jaké firmy se podílely na organizaci KKL a hudebních akcích na podzim (tj. např. Vary Září, Podzimní slavnosti, 
Svatováclavské slavnosti, oslavy UNESCO atd.) v letech 2020 – 2023? Žádám o dodání všech smluv.“ 

 

2020 INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, o.p.s. – veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 
dotace za účelem poskytování obecně prospěšných služeb veřejnosti v rámci činnosti, kampaně 
„Karlovy Vary - město zážitků“ a projektu „VARY VOUCHER“ COVID 19 (Příloha č. 1 - 4) 

INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, o.p.s. – smlouva o poskytnutí služby „Festival světla 
VARY°Září“ (Příloha č. 5)    

2021 INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, o.p.s. – veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční 
dotace za účelem úhrady nákladů spojených s projektem „VARY˚Žijou“ (Příloha č. 6) 

2022 Petra Hanzlíková – smlouva o pořádání kulturní akce v rámci Karlovarského kulturního léta 
- muzikál „Kdyby tisíc klarinetů“ (Příloha č. 7) 

INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, o.p.s. – veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční 
dotace za účelem úhrady nákladů spojených s projektem „VARY˚Žijou“ (Příloha  č. 8) 

Ing. Josef Plašil – smlouva o pořádání kulturní akce v rámci Karlovarského kulturního léta  
- Blue na kopci Vítkova hora (Příloha č. 9) 

P + T club s.r.o. – smlouva o pořádání kulturní akce v rámci Karlovarského kulturního léta 
- Rocková plovárna koupaliště Rolava a ROCK HEART KV (Příloha č. 10 a 11) 

Tyrkstage s.r.o. – smlouva o pořádání kulturní akce v rámci Karlovarského kulturního léta  
- Škola končí! (Příloha č. 12) 

Martina Hrnková – příkazní smlouva - Jarmark při Svatováclavských slavnostech (Příloha č. 13) 

2023 INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, z.ú. – smlouva o poskytnutí služby „Karlovarské kulturní 
léto 2023“ (Příloha č. 14) 

Martina Hrnková – příkazní smlouva - Jarmark při Oslavách světového dědictví UNESCO  
(Příloha č. 15) 

 
 

K dotazu č. 4: 

„Žádám o dodání zprávy o KKL včetně finančního přehledu, jejíž vypracování zadala primátorka řediteli 
Infocentra na jednání zastupitelstva 5. 9. 2023 (viz. záznam od 15:15; https://live.publicstream.cz/vary/4-
jednani-zastupitelstva-mesta-karlovy-vary-dne-5-9-2023-1044) a podle jejího vyjádření mělo být na základě této 
zprávy vyhodnoceno, zda se koncerty budou konat i příští rok.“ 
 
Materiál „Karlovarské kulturní léto 05 - 10 2023“ tvoří přílohu č. 16.  
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K dotazu č. 19: 

„Hlásila primátorka K. Varů při hlasování o poskytování dotací na KKL svůj střet zájmů? Primátorka je na jedné 
straně ve vedení města (což je poskytovatel dotací, nájemce pozemků na některé akce) a na druhé straně člen 
vedení hotelu Thermal (pronajímatel pozemků) i Infocentra (tj. příjemce dotace).“ 
 

Datum jednání Bod jednání Oznámení 

ZM   7. 5. 2020 5 a 6 střet nebyl nahlášen  

ZM   8. 9. 2020 22 střet nebyl nahlášen 

ZM 22. 6. 2021 27 střet nebyl nahlášen 

ZM 21. 6. 2022 32 střet nebyl nahlášen 

RM 11. 7. 2023 27 střet nebyl nahlášen 

 

 
K dotazu č. 20: 

„Hlásil bývalý zastupitel Vladimír Suchan např. při hlasování o poskytnutí dotací na provoz Infocentra nebo KV-
City svůj střet zájmů? Tj. na jedné straně jako zastupitel města a na druhé straně jako pořadatel kulturních akcí 
(některé přímo pořádané městem nebo městem vlastněnými firmami), má podíl na prodeji vstupenek, případně 
jinak na kulturních akcích profituje.“ 
 
Vladimír Suchan byl zastupitelem města v období od 20. 4. 2021 do 23. 10. 2022. 
 

Datum jednání Bod jednání Oznámení 

ZM 22. 6. 2021 27  střet nebyl nahlášen  

ZM 21. 6. 2022 32 střet nebyl nahlášen 

 

 

V ostatních bodech žádosti o informace bylo postupováno podle jiných ustanovení zákona č. 106/1999 Sb.,  
o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů. 
 
Přílohy: 
 
16 dokumentů  
 
 
Poplatek:  
 
Náklady spojené se zpracováním a poskytnutím informace se nevyměřují. 
 
 
 
 
 
 Ing. Bc. František Škaryd 

  vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

 

Osobní údaj byl anonymizován v souladu se zněním zákona č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a v souladu 
s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním 
osobních údajů (GDPR). 
 


